
Чрез: г-н Венцислав Спирдонов

Председател на ВТОбС 

Велико Търново 

До: г -н  Даниел Панов

Кмет на Община 

Велико Търново

От Стоян Витанов - общински съветник от групата на БСП

5 М Щ

Ш ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

РЕГИСТРАЦИОНЕН ИНДЕКС И ДАТА

Относно: Изпълнението на основен /текущ / ремонт /рехабилитация/ на 
уличната мрежа в Община Велико Търново.

Уважаеми г-н Панов,

Ежегодно по „Функция 6" се планират средства за 
основен/текущ/ ремонт /рехабилитация/ на уличната мрежа в 
общинския център и населените места. Във Вашите анализи тези 
ремонти ги отчитате като"кърпеж","изкърпване на дупки" и пр. 
Макар да няма такива нормативно приети понятия, дейността и 
резултатите от нея изцяло кореспондират с тях. През последните 
години, включително и настоящата, това упражнение струва на 
Общината около 800 хил. лева.

Въпросите ми са следните:

1. На каква дълбочина се извършва фрезоването на 
ремонтираните участъци?

2. Защо не се обквантват с битумна смес краищата на новото 
асфалтово покритие?



3. Кой и как контролира изпълнението на дейностите по 
ремонт на пътната настилка на уличната мрежа?

Моля да отговорите устно с писмен вариант на отговора.

10 април 2019 г. С уважение:

Велико Търново Стоян Витанов


